



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

Verslag bijeenkomst 8 november 2005

- Aanwezig:** Stan Storms, Theo Swinkels, Annie van Mil, Ton Jans, Wim Jeuken, Frans Hendriks, Henk Martens, Frans Coumans (politie Venray), Alex van Merkestijn (gemeente Venray)
In het kader van het Gebieds Gericht Werken waren tevens Henk Verstegen en Marcel Barents van de gemeente Venray aanwezig.
- Afwezig:** Gert-Jan Roefs en Irene Michiels

1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering en heet allen hartelijk welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Ingekomen stukken en mededelingen

- Henk geeft een toelichting op het verslag van het overleg dat op 3 november heeft plaatsgevonden bij Discotheek Zenith. Voor degene die niet aanwezig waren bij de vergadering zal Tineke een exemplaar van het verslag toevoegen.
- Centrumvisie: Hierop heeft Theo gereageerd namens het Wijkplatform.
- Henk heeft enkel op- en aanmerkingen op papier gezet die ter vergadering worden behandeld.
 1. kermis op 5 pleinen is een kreet geweest in de krant maar het is nog niet duidelijk of dit wel te realiseren is. Pas als dit vastere vormen aan gaat nemen komen we hierop terug.
 2. de container bij Le Promenade. Dit blijft een ergernis en wij zullen erop blijven zitten. De bal licht nu weer bij de gemeente het laatste contact was met de heer Bert Kersten van Bouw en Milieu die gaat proberen het probleem op te lossen door Le Promenade gebruik te laten maken van de ondergrondse container.
 3. Doelmatigheid van de fietsenrekken. Is toegelicht in de notitie van Henk.
 4. De discussie over de supermarkten vindt ook plaats binnen de centrumvisie.
 5. Aan de vergunningplicht m.b.t. winkeluitstallingen wordt gewerkt maar heeft op dit moment niet de prioriteit.
 6. Met betrekking tot Hektor en het verhuizen van de problematiek van Venlo naar Venray zal Frans informeren en hierop terugkomen
- Brief van de gemeente met de mededeling dat men bezig is met het aanpassen van de paden op het Jerusalem terrein.
- Brief van de gemeente m.b.t. de glascontainers, met de vraag van de gemeente om een standpunt in te nemen m.b.t. het ondergronds maken van de glascontainers in de gemeente. Het Wijkplatform is van mening dat elke wijk dat voor zich zou moeten beslissen.
- Er schijnt een plan te liggen om de kermis op de oude begraafplaats te plaatsen. De vraag is hoe denken wij hierover en hebben wij hier een mening over?

3. Informatie Gebiedsgericht Werken

De informatie zette de volgorde van de diverse nota's duidelijk neer.

- Strategische visie
- Ontwikkelingsperspectief

- Centrum visie
- WOP's en DOP's
- Gebiedsgericht werken in de praktijk

Tevens kwam er een duidelijke uiteenzetting van hoe verder met:

- Centrum panel een panel van partners in de wijk
- Gemeente panel

De notitie over "Gebiedsgericht werken in de praktijk" zal nog aangeleverd worden door Henk Verstegen, waarna wij als Wijkplatform deze nog van commentaar kunnen voorzien.

4. Verslag vergadering d.d. 11 oktober

Punt 3. Irene heeft contact gehad met iemand van Kloosterhof i.v.m. kinderspeeltuintje en dit is op een laag pitje gezet. Het was erg onduidelijk of het nu wel of niet wenselijk was.

Punt 7. Ton en Henk hebben nog niet de tijd gehad om de inventarisatie van de bankjes ter hand te nemen. Dit komt nog.

Punt 7. Frans H. heeft bij het gehandicaptenplatform afgesproken dat Max van den Langenberg met ons contact op zal nemen i.v.m. de hoge verkeersdrempels in het centrum.

Het verslag wordt vastgesteld.

5. Financiën

Er is een notitie gemaakt i.v.m. tegemoetkoming van kosten voor bestuursleden in de diverse functies. Deze wordt ter vergadering goedgekeurd. Gezien het feit dat niet iedereen deze tegemoetkoming had, wordt deze bij de notulen van 8 november gevoegd.

Verder wordt afgesproken dat Annie voor de Lief en Leedregeling een vast voorschot van € 50,00 krijgt en na afloop dit verreken met de penningmeester.

6. Aftreden voorzitter

Stan heeft aangegeven af te willen treden. Hij geeft er de voorkeur aan dit indien mogelijk per deze huidige datum te willen doen. Dit is afhankelijk van agendapunt 7 dus wacht hij dit even af.

7. Verkiezing nieuwe voorzitter

Nadat de vraag in de vorige vergadering behandeld is, kwam daar naar voren dat zowel Wim als Theo kandidaat hiervoor zouden willen zijn. Theo heeft aangegeven dat hij meer kan betekenen in de stuurgroep en straks in het centrum panel. Wim geeft aan dat hij de voorzittershamer over wil nemen en wordt met algemene stemmen gekozen als onze nieuwe voorzitter. De vergadering feliciteert Wim en bedankt Stan hetgeen gepaard ging met een fles wijn.

8. Rondvraag en sluiting

Tineke: Er is enige commotie ontstaan rond de Henseniusstraat, daar wordt een stopverbod ingevoerd. Alex is van mening dat dit niet meer terug te draaien is. De mensen van de Henseniusstraat zijn van mening dat zij niet juist zijn behandeld aangezien er bij een eerste enquête men tegen dit stopverbod was, vervolgens wordt dit door de burgemeester verkocht als een stopverbod met ontheffing voor bewoners, waarmee men wel akkoord kan gaan. Echter nu blijkt dat handhaving op deze manier niet mogelijk is en dat het stopverbod er toch komt. Alex neemt dit mee terug naar de gemeente. Tineke zal aan de bewoners wanneer zij dit willen duidelijk maken dat ze tegen dit verbod in actie kunnen komen. Verder kunnen de bewoners dit wellicht zelf regelen.

De nieuwe voorzitter wil een gesprek met het DB om zaken op de rails te zetten.



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

VERSLAG DB D.D. 08-11-2005

Aanwzig: Wim Jeuken (voorz.) Ton Jans (Penningmr.) Tineke Lamers (secr.)

Afspraken:

- Er wordt op maandag twee weken voorafgaand aan elke algemene bestuursvergadering bijeengekomen voor vergadering van het DB, waarbij agendapunten worden bekeken en de agenda in concept aangeleverd wordt
- Er wordt een kort verslag gemaakt van deze vergadering
- Tineke levert voor de volgende vergadering een voorstel voor vergaderdata aan voor het komend jaar
- Tineke levert een blanco kader aan m.b.t. de taakverdeling
- Er moet een flyer uit voor de kerst waarin de kerstwens zal komen en waarin de mensen gewezen zal worden op het feit dat de site geopend is
- Wim neemt ter kennismaking contact op met diverse externe organisaties zoals Wonen Venray, Horeca, Venray Centraal.
- Tineke zoekt contact met Gé Hoppenreijs en de Bewoners Belangen Vereniging om eens te polsen wat hun vraag is en hoe we samen zouden kunnen werken.

Opmerkingen:

- Ton zal op 6 december niet aanwezig kunnen zijn
- Henk Versteegen zou een stuk aanleveren waarover wij konden praten en waarop wij na de komende vergadering op terug zouden komen.
- Brief reactie ontwikkelingsperspectief gaat ongewijzigd naar de gemeente. Tineke zorgt hiervoor. Deze brief zal als bijlage verzonden worden bij de stukken voor de komende vergadering.